
 אבי גרובר  – אל : ראש העירייה 
ערן שוורץ  –מנכ"ל העירייה      

שאילתא  – בדיקת אירוע חריג במערכת החינוך/פנייה למבקר המדינה הנדון : 

אני נאלץ להעלות את הנושא, ולא בפעם הראשונה, היות והטיפול בפרשה אינו סביר לטעמי,  
 התמסמס, ובמשך חודשים ארוכים לא מתקבלת תשובה בעניין, פרט לאוזלת יד פאסיבית. 

בצרופה נמצאת ההתכתבות האחרונה שלי בנושא עם ראש העירייה והמנכ"ל בניסיון לקבל תשובה  
כולל תשובת עוזרת מנכ"ל העירייה, שלא יכולה להיות מקובלת לאחר זמן כה  לגבי הטיפול בנושא, 

 רב. 

האירוע : 
 בתחילת שנה"ל האחרונה התרחש אירוע חריג באחד מבתי הספר התיכוניים ברמה"ש.  .א
וועדת   לאחר זמן מה, כשהסערה שעורר האירוע לא שככה, הטילה מליאת מועצת העיר על  .ב

 הביקורת שבראשותי לבדוק את האירוע ולהגיש את מסקנותיה. 
במהלך ההכנות שעשיתי כיו"ר וועדת הביקורת, טענו מבקר העירייה ויועמ"ש העירייה כי אין   .ג

 בסמכות העירייה ו/או וועדת הביקורת לבחון את האירוע. 
חון את כל רוחב  מבקר העירייה ויועמ"ש העירייה עמדו על כך שהגוף היחיד שבסמכותו לב

 היריעה באירוע הזה הינו משרד מבקר המדינה. 
לאור קביעת מבקר העירייה ויועמ"ש העירייה החליטה מליאת מועצת העיר שראש העיר   .ד

 יפנה למבקר המדינה וידרוש ממשרדו לבצע את הבדיקה. 
ה  לאחר דחייה ועיכובים הוציא ראש העירייה לפני חודשים רבים מכתב בו פנה למבקר המדינ

 בבקשה שמשרדו יתחקר את האירוע. 
 לאחר כחודשיים התקבלה תשובה שהפנייה התקבלה והועברה לאחד מאגפי המשרד. 

מאז אני מתזכר מדי כחודש ואף הגשתי בעבר שאילתא בעניין על מנת שהחלטת המליאה   .ה
 תקוים, העניין ייבדק עד תומו ויופקו ויוטמעו המסקנות והלקחים ממנו. 

ימה ושנת הלימודים הבאה כבר בפתח, הטיפול בפרשה התמסמס,  שנת הלימודים הסתי .ו
וליקויים לכאורה שעלו, לא נבדקו ביסודיות עקב הטענה להיעדר סמכות. 

השאלה : 
מה מתכוון לעשות ראש העירייה על מנת : 

לקבל תשובה ממשרד מבקר המדינה מי הוא בעל התפקיד שקיבל את משימת הבדיקה   .1
הזו?

 ות בדיקת משרד מבקר המדינה? לקבל בהקדם את תוצא  .2
להטמיע את תיקון הליקויים, לכאורה, שנמצאו או יימצאו בבדיקת הפרשה, עוד טרם תחילת   .3

שנת הלימודים הנכנסת בעוד חודשיים. 

בברכה, 

רוני בלקין 


